
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

Protokół Nr 8/4/2020

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 09:30 , a zakończono o godz. 11:23 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękała

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłMichał Cichocki - Przewodniczący Komisji.

Ad.2 .
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki wniósł o rozszerzenie porządku obrad o dwa
projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026 i zmian w budżecie budżetu Powiatu Koneckiego
na 2020 r. Zaproponował aby projekty były procedowane w punkcie 3 - Zaopiniowanie
projektów uchwał w sprawie, jako podpunkty a i b, natomiast pozostałe ulegną przesunięciu.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianą.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek
NIEOBECNI (3)
Lilla Brożyna, Paweł Pękala, Robert Plech

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
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a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2020-2026,

b. zmian w budżecie budżetu Powiatu Koneckiego na 2020 r.
4. Ocena stanu bezpieczeństwapublicznego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2019 rok.
6. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2019/2020.
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2019

rok . Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Koneckiego.
8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: .

a. oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

b. o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu
Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod
nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania
Statutu dla w/w jednostki,

c. zmiany Statutu Powiatu Koneckiego,
d. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego,
e. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego w sprawie prowadzonych postępowań

administracyjnych,
f. podtrzymania stanowiska Rady Powiatu w Końskich wyrażonego w uchwale

Nr XXI/76/2012,
g. uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacj ami

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".
9. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu

terytorialnego za rok 2019.
11. Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019".

12. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 rok .
13. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zwrócił uwagę aby w przyszłości materiały

dostarczane były radnym z odpowiednim wyprzedzeniem żeby mogli się z nimi zapoznać

i szczegółowo przeanalizować. Dodał, że rozumie zaistniałą sytuację i traktuje ją jako
wyjątkową.
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Przed przystąpieniemdo zaopiniowania projektu uchwały sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

. . .

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Marian Domagała,Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, CzesławKurcbart, Wojciech
Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Michał Cichocki
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała na jaki cel zostały przeznaczone środki, które były

zabezpieczone w budżecie jako wkład własny na realizację zadania dotyczącego budowy
internatu w Baryczy.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że środki zostały wycofane w roku
ubiegłym i weszły do nadwyżki roku budżetowego 2019 . Natomiast w tej chwili tymi środkami
dysponuje Rada, ponieważ nie zostały przeznaczone na konkretny cel.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala
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Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lic/zwały.

AdA.
Ocenę stanu bezpieczeństwa publicznego Powiatu Koneckiego za 2019 rok przedstawili
Komendant Powiatowy Policji w Końskich Waldemar Cisowski oraz Komendant
Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Końskich Ryszard Stańczak.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała czy jest prawdą, że dopiero konopie wysokości 40 cm
są narkotykami za które ktoś jest karany , ponieważ spotkała się z taka opinią.

Komendant Powiatowy Policji w Końskich Waldemar Cisowski oznajmił, że wszystkie
narkotyki są badane w laboratorium kryminalistycznym i żeby zakwalifikować dana roślinę

za narkotyczną to musi być ona w wykazie i musi posiadać w swoim składzie substancje
zabronione. Dodał , że w przypadku konopi składnikiem rośliny jest THC, który wytwarza się

w pewnym okresie rozwojowym i trudno jest powiedzieć na jakim poziome jego wysokości

występuje.Nadmienił, że odnalezione rośliny są zabierane i przekazywane do badania i jeżeli
laboratorium uzna, że przekroczony został wskaźnik to wówczas jest uznane za narkotyk.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosił o przybliżenie kwestii związanej

z rozbojami i wymuszeniami rozbójniczymi, ponieważ zauważył w roku 2019 wzrost
w stosunku do 2018, który go zaniepokoił.

Komendant Powiatowy Policji w Końskich Waldemar Cisowski poinformował, że dane
te ewaluują ijeżeli chodzi o rozboje, kradzieże czy włamania to jest to sinusoida. Przypomniał,

że rozbój jest to przestępstwo, które polega na użyciu przemocy w celu zaboru przedmiotu,
majątku i te, które miały miejsce na terenie powiatu są to rozboje gdzie dochodziło do zaboru
nieznacznego np. portfela. Natomiast nie jest to tendencja niepokojąca gdzie zauważany jest
wzrost tego typu zdarzeń i jest oparta na charakterystyce przestępczości.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał jaka jest wykrywalność dotycząca

pożarów spowodowanych wypalaniem traw czy zagajników.

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Końskich Ryszard Stańczak

poinformował, że jest to niewielka wykrywalność, ponieważ zwykle ludzie podpalają

w niewielkim stopniu a przy pogodzie, która zwykle wtedy występuje czyli ciepło lub wiatr
zaczyna się rozpalać i w momencie dotarcia na miejsce straży niestety powierzchnia pożaru jest
dosyć duża.

Komendant Powiatowy Policji w Końskich Waldemar Cisowski dodał, że wypalanie traw
jest traktowane jako wykroczenie ale niestety policja nie jest w stanie nadzorować wszystkich
pól i lasów. Nadmienił, że właściciele nieużytków którzy mają zamiar podpalić swoje grunty
po podpaleniu oddalają się z miejsca, a mieszkańcy, którzy być może posiadają widzę nie chcą

współpracować nie zdając sobie sprawy jakie są konsekwencje. Natomiast z punktu widzenia
prawnego należy udowodnić, że ktoś celowo zniszczył cudze mienie i w przypadku sprawy
w sądzie sędzia pyta czy jest świadekktóry widział, że dana osoba podpala i wtedy jest problem
z potwierdzeniem tego faktu. .

Na tym dyskusjęzakończono.
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Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione informacje.

Ad.5.
Informacj e o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Koneckiego za 2019 rok przedstawiły

Anna Wojtasińska - Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej
w Końskich oraz Agata Hucał - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.
. . .

Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotowe informacje.

Ad.6.
Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 201912020.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomościprzedstawioną informację.

Ad.7.
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich za 2019
rok. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Powiatu Koneckiego .

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie wraz Z oceną zasobów pomocy
społecznej.

Ad.8.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Końskich działającego przy
Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka",

Projekt uchwały omówiła Urszula Przygodzka Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Przed przystąpieniem do zaopiniowania projektu uchwały sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny rocznej działalności Warsztatu Terapii
Zajęciowej w Końskich działającego przy Towarzystwie Wspierania Rozwoju Powiatu
"Wszechnica Konecka".

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
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Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu
Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego CentrumPomocy Rodzinie w Końskich,

utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą Powiatowy
ŚrodowiskowyDom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki,

Projekt uchwały przedstawiła Beata Brzozowicz - Dzitkowska - Kierownik Powiatowego
ŚrodowiskowegoDomu Samopomocy wStąporkowie.

Pytań nie bylo. Dyskusji nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyodrębnieniaPowiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu
Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz
nadania Statutu dla w/w jednostki.

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmiany Statutu Powiatu Koneckiego,

Projekt uchwały omówił Sekretarz Powiatu Zbigniew Sadorski.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Koneckiego.

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
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Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego,
e) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego w sprawie prowadzonych postępowań

administracyjnych,
f) podtrzymania stanowiska Rady Powiatu w Końskich wyrażonego w uchwale Nr XI/76/2012,

Projekty uchwał przedstawił PrzewodniczącyKomisji Skarg, Wniosków i Petycji Robert
Plech.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego
w sprawie prowadzonych postępowańadministracyjnych.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Powiatu
w Końskich wyrażonego w uchwale Nr XXI/76/2012.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek , Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) uchwalenia "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymien ionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie na rok 2020".

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty Zdrowia
Krzysztof Stachera.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy

Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart.
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020".

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.9.
Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości ocenę realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia.
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Ad.lO.
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego
za rok 2019.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.
. . .

Ad.lI.
Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019".

Wobec braku uwag Przewodniczący stwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości

przedmiotowe sprawozdanie.

Ad.12.
Sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 rok.

Radni nie wnieśli uwag do przedmiotowego sprawozdania.

Ad.13.
W sprawach różnych głos zabrali:

Przewodniczący Komisji MichałCichocki poinformował, że PrzewodniczącyKomisji Skarg,
Wniosków i Petycji skierował do Komisji Rewizyjnej pismo w sprawie podjęcia decyzji
w kwestii przeprowadzenia kontroli w Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej
w związku z tym, że wpłynęła skarga na dyrektora domu. Dodał, że biorąc pod uwagę obecną

sytuację udzieli odpowiedzi, że Komisja Rewizyjna przeprowadzi kontrolę w wyżej

wymienionej jednostce zgodnie z przyjętym planem kontroli w chwili , gdy przeprowadzenie
jej będzie bezpieczne dla podopiecznych i personelu placówki.

Radna Dorota Duda zapytała czy Państwowa Straż Pożarna otrzymała z budżetu powiatu
dofinansowanie w związku z pożarami w Fałkowie i jeśli tak to w jakiej wysokości.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że po pożarze w Fałkowie

Zarząd Powiatu przekazał kwotę 20.000 zł w ramach pomocy dla Państwowej Straży Pożarnej .

Radna Dorota Duda poprosiła aby sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie
pomiędzy sesjami, które jest przedstawiane na sesjach Rady Powiatu było udostępniane dla
radnych tak jak projekty uchwał czy inne materiały będące przedmiotem obrad sesji. Ponadto
zwróciła uwagę, że w związku z pandemią niezrealizowana została kontrola w Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej . W związku z tym zapytała Przewodniczącego Komisji kiedy
taką kontrolę zespół będzie mógł w bezpieczny sposób przeprowadzić.

Przewodniczący Komisji MichałCichocki zaproponowałaby Kierownik Biura Rady Powiatu
skierował do poradni zapytanie dotyczące bezpieczeństwa przeprowadzenia kontroli oraz
środków jakie zespół winien podjąć w trakcie przeprowadzania czynności kontrolnych i jeśli
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zostanie ta kwestia ustalona to informacja trafi do przewodniczącej zespołu w celu podjęcia

czynności kontrolnych.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący .
Komisji Rewizyjnej
,P~ ~I';V,

Michał Cichocki

Przygotował(a) : Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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